
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Oostknollendam – 20 november 2019 
Aanvang: 20.00 uur in ’t Dorpshuis te Oostknollendam 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Oostknollendam: 
Angela van Dieteren, Sannah de Zwart, Marinus Hartman en Erwin van der Kwaak 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Harold Halewijn, Rob Berkhout, Jeroen 
Schalkwijk en Kees van Waaijen. 
OVER-gemeenten:  
medewerker LOF Wietske Glandorf, Adviseur Economie en Recreatie Saskia Beumer. 
Bewoners 
 
Verslag: Carlijn Schopman 

 
1. Opening door de tijdelijke voorzitter van de contactcommissie 

Angela heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 

2. Mededelingen vanuit de contactcommissie 
- Het wegdek is op verschillende plaatsen aan het wegzakken en is gevaarlijk 

voor fietsers. Het college heeft dit ook ervaren en zal kijken wat hier aan 
gedaan kan worden. 

- Er is een onderhoudsprogramma van een aantal zaken opgevraagd bij de 
gemeente. Zodra deze binnen is, zal de contactcommissie deze op de 
facebookpagina zetten. 

- Het is de bedoeling dat meldingen/klachten rechtstreeks bij de gemeente 
gemeld worden. Dit kan vrij makkelijk via de website van Wormerland 
(uiteraard ook telefonisch). Mocht het niet lukken dan wil de 
contactcommissie hierbij graag helpen.  

- Er zijn een aantal nieuwe bewoners. Deze kunnen zich melden bij de 
contactcommissie als zij aan willen sluiten bij de buurt preventie app. 

 
3. Mededelingen vanuit het college  

Rob: Er zijn vragen gesteld over het maaibeleid. Er is vaak een extensief 
maaibeleid (wat minder vaak en hoger) in plaats van een intensief maaibeleid 
(als voetballaken). Dit is voor de biodiversiteit van belang.  
Rob: Onkruid verwijderen van de straat is ook een onderwerp dat vaak 
besproken wordt. De gemeente mag sinds een paar jaar geen chemische 
middelen meer gebruiken om het onkruid te verwijderen. Bovendien is de 
gemeente ook niet tevreden met de huidige aannemer. Er vinden momenteel 
gesprekken plaats om te kijken hoe het verwijderen van onkruid verbeterd kan 
worden. Rob zal plaatjes mailen naar de contactcommissie waarop te zien is hoe 
het er zal moeten uitzien, zodat deze op de facebookpagina gedeeld kunnen 
worden. 
Rob: Er zijn vragen gesteld over de Braak. Dit is een particulier initiatief. Er is 
bedacht om daar een aantal woningen te realiseren. De stikstofdiscussie bepaalt 
dat daar nu weinig voortgang in zit. Er zijn gesprekken gaande hierover. 
Rob: Als er vragen zijn over de laadpalenproblematiek, kom dan naar Rob toe. Er 
is een discussie geweest met de gemeenteraad hierover. Iedereen die interesse 



heeft of mee wil denken: ook dan kunt u zich melden bij Rob. 
Jeroen: Er is een opgave dat er meer dan 50.000 woningen gebouwd moeten gaan 
worden boven het NoordHollands kanaal. Directeur van WormerWonen, de heer 
John van Nimwegen, geeft toelichting waarom op het braakliggende stuk grond 
vlakbij het dorpshuis nog steeds geen woningen gebouwd worden. Het is een 
langlopend proces, waarbij het erg lastig was om een aannemer te vinden die het 
plan wil realiseren. De meesten bedankten voor de eer of waren veel te duur. 
Uiteindelijk is er toch een aannemer gevonden, maar zorgden pfas en 
aangetroffen vervuiling in de Sluisstraat voor roet in het eten. Op dit moment 
speelt de stikstofproblematiek… het plan kan zodoende door de aannemer nog 
niet worden ingediend. We hopen dat de omgevingsvergunning in het eerste 
kwartaal van 2020 aangevraagd kan worden. Zodra meer bekend is zal dit 
gecommuniceerd worden met de contactcommissie. 
 
Er wordt gevraagd wat er voor parkeren bedacht is. Er wordt in elk geval voldaan 
aan de norm. Jeroen zal tekeningen sturen naar de contactcommissie, zodat deze 
op de facebookpagina gezet kunnen worden. 
 

4. Besteding wijkbudget 2019 
In 2019 heeft de contactcommissie bijgedragen aan: 
- Contributie Dorpsweek; 
- Violen op het dorpsplein; 
- Filmmiddag voor de jeugd; 
- Informatieboekje nieuw leven ingeblazen. Deze zijn, samen met een vlag van 

Oostknollendam, gegeven aan de nieuwe inwoners die in 2019 in 
Oostknollendam zijn komen wonen. (tijdens de vergadering krijgt de 
contactcommissie een compliment. Het boekje wordt enorm gewaardeerd!) 

- Het huidige tuinbankje aan het begin van het dorp wordt vervangen. Deze 
staat inmiddels in bestelling. 

- De kerstboom zal binnenkort weer geregeld worden.  
 
De cc wilde graag een watertappunt realiseren in het dorp. Dat is leuk voor 
fietsers en wandelaars. Dit heeft echter als gevolg dat voor de komende 10 jaar 
het te besteden budget gehalveerd gaat worden. De contactcommissie hoort 
graag wat de bewoners hier van vinden. 
 

5. Presentatie van Natuurmonumenten door Hessel Zoer, Coördinator beheer 
in het Wormer- en Jisperveld.  
Hessel heeft een hele interessante en leerzame presentatie gegeven over de 
werkzaamheden en belangen van Natuurmonumenten. Hij maakt o.a. duidelijk 
hoe belangrijk de weidevogels zijn in dit gebied. 
 

6. Nota Toerisme & Recreatie door Saskia Reumer 
Saskia is sinds februari in dienst als beleidsadviseur Economie en Toerisme. Zij 
heeft als opdracht de Nota Recreatie & Toerisme te schrijven. Als vervolg op de 
informatieavond rondom de Omgevingsvisie en de aanstaande Nota Recreatie & 
Toerisme, geeft Saskia een presentatie over de stand van zaken van deze nota. Zij 
benadrukt dat vooral ook de bewoners moeten kunnen profiteren van extra 
toerisme (winkels, B&B’s, horeca, verhuur fietsen/boten etc). 



 
Er zijn een aantal punten ingebracht door de aanwezigen, waar Saskia mee aan 
de slag kan gaan: 

• Markt op zaterdag; 
• Er is een historische vereniging die geraadpleegd kan worden; 
• De films van Erfgoedverhalen kunnen ingezet worden; 
• Misschien kan vanuit hier een watertappunt gerealiseerd worden; 
• Monument/ particuliere begraafplaats is een parel; 
• Oudste industriegebied van Europa; 
• Jaren geleden is er een plan geopperd voor een wandelpad. Misschien kan 

dit alsnog gerealiseerd worden? Harold heeft het plan nog liggen. Meneer 
zal het pad aangeven op de tekening; 

• Pontjesroute is een parel; 
• Sportvisserij NL benaderen: zij organiseren grote (Europese) wedstrijden 

aan het Noordhollands Kanaal; 
• Er is vraag naar sportveldjes voor de jeugd (korfbal/voetbal) en 

speeltuinen voor alle leeftijden; evt een kinderboerderij met groentetuin. 
 
Daarnaast hebben aanwezigen stickers met tips, meningen etc geplakt op een 
tweetal kaarten. Namens Saskia hartelijk dank hiervoor. 
 

7. VANG-doelstellingen – Harold Halewijn 
Harold geeft een presentatie over de VANG (van afval naar grondstoffen)- 
doelstellingen. Een paar jaar geleden werd er per bewoner 220 kilo restafval per 
jaar geproduceerd. Momenteel is dat 164 kilo, maar het doel is om nog maar 100 
kilo per persoon per jaar aan restafval te produceren.  
 
De prijs van afval wordt bepaald door de hoeveelheid restafval (het verbranden 
van restafval kost geld) en de prijs zal alleen maar hoger worden. De 
afvalstoffenheffing zal fors gaan stijgen. Het is dus voor iedereen van belang om 
het restafval naar beneden te brengen. 
 
Een van de voorstellen is om ‘omgekeerd in te zamelen’: de grijze kliko weghalen 
en ondergrondse bakken realiseren. Dit betekent dat mensen wat verder moeten 
lopen om restafval weg te brengen.  
Een andere optie is diftar: differentiatie in tarieven. Je betaalt per kilo restafval. 
 
De mogelijkheid is er ook om een mini milieu te plaatsen voor bijvoorbeeld kleine 
elektrische apparaten, batterijen, olie en vetten etc. Er ligt uiteraard nog niks 
vast, maar alle mogelijkheden moeten worden bekeken om terug te gaan naar 
100 kilo.  
 
Er wordt een burgerpanel opgericht en mocht u interesse hebben in het panel 
deel te nemen dan kunt u zich melden bij Harold.  
 

8. Energietransitie – Harold Halewijn 
Harold geeft een presentatie over de energietransitie. Het gaat hier over 2 
onderwerpen: enerzijds Hoe wekken we de energie op en anderzijds Hoe 
verwarmen we de huizen? 



 
Het is een landelijke verplichting om aan te geven waar de gemeente denkt dat er 
opties zijn om energie op te wekken. Te denken valt aan windmolens en 
zonnepanelen. We moeten met elkaar het gesprek aangaan wat er wel kan en wat 
zeker niet. Er wordt momenteel al veel gedaan (denk aan de zonnepanelen die 
steeds vaker geplaatst worden). 
 
In Wormerland is er helaas nog geen corporatie. De gemeente wil graag helpen 
met het oprichten van een corporatie en hoopt dat mensen zich hiervoor gaan 
aanmelden. Mensen kunnen dan hun opgewekte stroom, via de corporatie 
verkopen aan leden van de corporatie.  
 
Dan moet er ook gekeken worden naar de opwarming van de huizen: hoe komen 
we van het aardgas af… tevens moet gekeken worden naar betere isolatie van 
huizen. Misschien kunnen we op een andere manier gaan verwarmen? Het moet 
wel allemaal haalbaar (technisch), betaalbaar en schaalbaar (invoering in 
stapjes) zijn.  
 
Op 25 november is er een bijeenkomst ‘op weg naar aardgasvrij’ in Wormer voor 
alle bewoners. Het zou fijn zijn als iemand van cc Oostknollendam aanwezig kan 
zijn om te kijken of het ook iets is om een soortgelijke avond in Oostknollendam 
te organiseren. Dan wil Harold zich hier wel hard voor maken. 

 
9. Vragen vanuit contactcommissie/bewoners: 

* Maaibeleid en onkruidvrij houden vd openbare ruimte 
* toelichting op het laadpalenbeleid 
* Voortgang nieuwbouw bij ex schooltje 
* Nieuwbouwplannen De Braak 
 
Bovenstaande vragen zijn allemaal al besproken tijdens de vergadering. 
 

10. Rondvraag 
- Wat is het beleid mbt het onderhoud van de knotwilgen? Die takken groeien 

enorm. Het beleid is dat deze om de twee jaar geknot worden. Behalve als de 
verkeersveiligheid in het geding komt, dan zouden ze elk jaar geknot moeten 
worden. Dit is het geval van de knotwilgen aan de Dorpstraat. De wethouder 
geeft aan dat dit soort meldingen via de website gemeld moeten worden. 

- Een bewoner geeft aan dat hij best zelf bomen wil knotten. Maar hij zou dan 
graag instructie hierover krijgen. 

- Er staat een verschrikkelijk hek om het schoolpleintje heen. Waarom gaat dit 
hek niet weg? De gemeente heeft dit al eerder gevraagd aan WormerWonen, 
maar vanwege de troep die er ligt zou dit gevaarlijk zijn. Jeroen zal dit 
nogmaals aankaarten bij WormerWonen. 

- Het is heel fijn dat er een invalideplek bij het Dorpshuis gerealiseerd is, maar 
het zou veel duidelijker zijn als daar een wit kruis gemaakt wordt. De 
gemeente neemt dit mee.  

- Een bewoner naast het Dorpshuis vraagt zich af wanneer de steiger 
weggehaald gaat worden. Volgende week heeft Jeroen al een gesprek 
hierover. 



- Er staat regelmatig een verkeerd geparkeerde auto aan de Dorpsstraat (nabij 
nr 53/ 2 groene huisjes aan elkaar). De betreffende eigenaar heeft al een paar 
keer een bekeuring gehad, maar het helpt nog steeds niet. Advies is om het te 
blijven melden. De gemeente zal het ook meenemen in het politieoverleg. 
  

22:30 wordt de vergadering gesloten. 


